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Încheiat azi, 14 iulie 2023, în cadrul şedinţei extraordinară  a Consiliului Local
al municipiului  Alba-Iulia.
 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 818/14. 07. 2023 a Primarului
municipiului Alba Iulia.
 Lucrările şedinţei extraordinare  se desfășoară  în regim de videoconferintă. 
 Georgeta Rânghet: ”Bună ziua. 
 La ședință sunt prezenți un număr de 15 consilieri.  Lipsește  domnul consilier
Ioan  Fulea,  domnul  consilier  Marean  Claudiu,  domnul  consilier  Medrea  Bogdan,
domnul consilier Popescu Antoniu Emil,  domnul consilier Alin Stanciu și  domnul
consilier Sergiu Nicolae Vârtei. Așadar, ședința noastră este legal constituită.

Dau cuvântul domnului   presedinte ales.”
Marius Filimon: ”Bună ziua.  Vă propun ca modalitate de vot a ședinței de azi,

votul prin apel nominal.  Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”

”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Rotar  Corina,  Sandu
Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”
 Marius Filimon: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările
ședinței  participă  dl.  Primar  Pleșa  Gabriel,  d-na  Claudia  Cânța  –  șef  Serviciu
investiții  și  lucrări  publice,  d-na  Giurgiu  Andreea  –  inspector  Compartiment
proceduri administrative, învățământ, d-na Petcu Mihaela – consilier Direcția juridică
administrație publică locală.”

Pleșa Gabriel:  ”Pe  ordinea de zi avem 4 proiecte de hotărâre. Supun la vot
proiectul ordinii de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea Petru
Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel
Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”
 Georgeta Rânghet: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua
parte la deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau
rude până la  gradul  al  patrulea  inclusiv,  aveți  un interes patrimonial  în  problema
supusă dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.” 
 Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea
 



         ORDINE DE ZI:

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Alba Iulia la
finanțarea  lucrărilor  de  coexistență  rețele  electrice  (proiectare  și  execuție)  și
aprobarea  indicatorilor  tehnico-economici  în  cadrul  obiectivului  de  investiții  :
”MODERNIZARE  STRĂZI  ZONE  DE  DEZVOLTARE  MUNICIPIUL  ALBA
IULIA LOT 1  –  ALCALA DE HENARES (inclusiv  legătura  cu  strada  Georghe
Șincai)”
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației  tehnico – economice
faza  SF și  a  indicatorilor  tehnico-economici  pentru  obiectivul  :  ”  REALIZAREA
INFRASTRUCTURII  PENTRU  BICICLETE  ÎN  MUNICIPIUL ALBA IULIA –
ZONA MAMUT”
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere a
unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, afectate de modernizarea străzilor Albac,
Gârda,  Drăgășani  în  cadrul  obiectivului  de  investiții  “MODERNIZARE STRĂZI
ZONE DE DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA IULIA LOT 1 – Alcala de Henares
(inclusiv legătura cu Str. Gheorghe Șincai), Gârda, Drăgășani, Zăvoi, Lupșa, Calistrat
Hogaș, Abrudului, Vidra, Albac, Stadionului, Cornel Medrea, Calea Labului, Meteș,
Lotru”
 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  schimbarea  denumirii  unității  de  învățământ
preuniversitar  de  stat,  din  „Grădinița  cu  Program  Normal  Bărăbanț”,  structură
arondată a Grădiniței cu Program Prelungit nr. 16 în „Grădinița cu Program Prelungit
Bărăbanț”,  începând cu anul școlar 2023-2024
 
 Marius Filimon: ”Proiectul nr. 1 al ordinii de zi.”
 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Alba Iulia la
finanțarea  lucrărilor  de  coexistență  rețele  electrice  (proiectare  și  execuție)  și
aprobarea  indicatorilor  tehnico-economici  în  cadrul  obiectivului  de  investiții  :
”MODERNIZARE  STRĂZI  ZONE  DE  DEZVOLTARE  MUNICIPIUL  ALBA
IULIA LOT 1  –  ALCALA DE HENARES  (inclusiv  legătura  cu  strada  Georghe
Șincai)”  
 Se dă cuvântul doamnei  Claudia Cânța – șef Serviciu investiții  - care prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Claudia  Cânța:  ”Bună  ziua.  După  cum  am  menționat   și  în  documentele
justificative și în raportul de specialitate, pe strada Alcala de Henares avem deja încheiat
pentru  proiectare  și  execuție  pentru  modernizarea  străzii.  În  cadrul  acestui  contract
încheiat cu Florea Grup avem stipulată și elaborarea studiului de coexistență  pentru
rețelele electrice. Pe o parte din stradă avem pozat suprateran, aerian rețeaua electrică.
Se impune ca aceste cabluri să fie relocate în subteran pentru a putea asigura respectarea
prevederilor regulamentului local de urbanism. Ca urmare, s-a întocmit acest studiu de



coexistență  care stabilește toate măsurile pentru relocarea  liniilor electrice aeriene în
subteran  cât  și  costurile.  Aceste  costuri  care  sunt  estimative  la  această  dată  de
aproximativ 1300000 să fie susținute  jumătate – jumătate de către autoritatea locală
respectiv de către operatorul rețelelor. Costul la jumătate 797444,61 lei.”

Marius Filimon: „Discuții la acest proiect dacă  aveți? Nu sunt. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Rotar  Corina,  Sandu
Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr.  284/2023

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației  tehnico – economice
faza  SF și  a  indicatorilor  tehnico-economici  pentru  obiectivul  :  ”  REALIZAREA
INFRASTRUCTURII  PENTRU  BICICLETE  ÎN  MUNICIPIUL ALBA IULIA –
ZONA MAMUT”
 Se dă cuvântul doamnei  Claudia Cânța – șef Serviciu investiții  - care prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Claudia Cânța: ”Intenția autorității locale a fost să prelungească pista de biciclete
care este la momentul acesta existentă pe Mamut, de la liziera pădurii până la strada
Brândușei, acesta fiind un tronson de 3 km. Respectiv să unească strada Lalelelor cu
breteaua pe care am enunțat-o anterior pe strada Pinului cu coborâre  dinspre versantul
strada Lalelelor. Acest tronson are undeva la 900 metri liniari. Proiectul ca și propunere
a fost prezentat pe platforma PNRR. Am obținut finanțare pe ghidul specific. Costul de
finanțare nerambursabilă este de 2900 inclusiv TVA.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Ce diferență este între 2900 și 3500 pe care intervenim
azi?”
 Claudia Cânța: ”Deci, pe partea de cheltuială neeligibilă am prevăzut  partea de
pistă de biciclete stabilită ca și componentă tehnică în ghidul solicitantului. În schimb, în
devizul general mai avem costuri pentru amenajare teren  și alte costuri care intervin în
costul total al proiectului.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Nu am înțeles nimic. Deci, aici sunt cele neeligibile.”
 Claudia Cânța: ”Pe capitolul 4.1, în devizul general- construcții și instalații ne-am
dus cu cost eligibil cât ne dă ghidul de finanțare pentru amenajarea pistei de biciclete.
Măsurile care se impun pentru amenajarea terenului, asigurarea utilităților, costurile cu
taxele  ISC,  cu  organizarea  de  șantier  și  cheltuielile  diverse  și  neprevăzute  le-am
structurat ca fiind cheltuieli neeligibile. Am încercat să ne acoperim la momentul acesta
estimativ, integral din bugetul de stat cheltuiala pentru amenajarea pistei.”



 Nanu Dana Elisabeta: ”Salarizarea nu intră?”
 Claudia Cânța: ”Nu am pus-o.”

Marius Filimon: „Discuții la acest proiect dacă  aveți? Nu sunt. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Rotar  Corina,  Sandu
Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr.  285/2023

 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere a
unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, afectate de modernizarea străzilor Albac,
Gârda, Drăgășani în cadrul obiectivului de investiții “MODERNIZARE STRĂZI ZONE
DE DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA IULIA LOT 1 – Alcala de Henares (inclusiv
legătura cu Str.  Gheorghe Șincai),  Gârda, Drăgășani,  Zăvoi,  Lupșa, Calistrat Hogaș,
Abrudului, Vidra, Albac, Stadionului, Cornel Medrea, Calea Labului, Meteș, Lotru”.
 Se dă cuvântul doamnei  Claudia Cânța – șef Serviciu investiții  - care prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei  Consiliului  local   pentru administrarea domeniului  public  şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Claudia Cânța: ”Continuăm acțiunea pe care  am început-o anii precedenți. Am
încheiat un contract.”
 Pleșa Gabriel: ”Doamna Cânța! Sunteți om tehnic! Concis și clar!”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Cât le vom da în final? 10 lei/mp sau suma din raportul de
evaluare? 200 și ceva.”
 Pleșa gabriel: ”10 lei/mp cât am hotărât în consiliu local.”
 Marius Filimon: ”Aici trebuie făcut un amendament.”
 Georgeta Rânghet: ”Trebuie votată în mod separat această sumă.”
 Marius Filimon: ”În acest moment proiectul cuprinde raportul de evaluare cu o
anumită  sumă.  Ca  și  celelalte  proiecte  de  acest  gen,  cred  că  este  bine  să  facem
amendament. Îl fac eu. 10 lei/mp cum am făcut la toate celelalte zone.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Cât ați spus?”
 Marius Filimon: ”10 lei/mp.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Păi, asta e scris și în proiect.”
 Pleșa Gabriel: ”Doamna consilier!  Este scris în proiect. Dar vedeți că acolo există



un raport de evaluare. Noi votăm  amendament că așa am făcut peste tot.”
 Marius  Filimon:  ”Supun  la  vot  amendamentul.  Cine  este  pentru?  Împotrivă?
Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 14 voturi pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Rotar  Corina,   Raul
Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan și o abținere Sandu Cornel Stelian.”
 Georgeta Rânghet: ”Pot să intervin? Pentru a concretiza acest amendament votat
de dumneavoastră ar trebui să sufere hotărârea niște modificări, în sensul în care la
articolul 5 se însușește raportul de evaluare efectuat de evaluator și  sumele aferente
despăgubirilor  în  valoare  de  2243517.  Și  la  articolul  6  la  fel  se  modifică.  Aprobă
alocarea de la bugetul local a sumei. Nu va mai fi de 2243517. În urma amendamentului
va fi modificat.”
 Marius Filimon: „Supun la vot proiectul cu amendamentul și mențiunile făcute de
doamna Rânghet.  Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul  a fost votat cu 15 voturi pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,
Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan
Gabriel,  Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Rotar
Corina, Sandu Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr.  286/2023

 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  schimbarea  denumirii  unității  de  învățământ
preuniversitar de stat, din „Grădinița cu Program Normal Bărăbanț”, structură arondată a
Grădiniței cu Program Prelungit nr. 16 în „Grădinița cu Program Prelungit Bărăbanț”,
începând cu anul școlar 2023-2024.
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Andreea  Giurgiu  –  inspector   Compartiment  proceduri
administrative, învățământ. 
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar – președinte comisie - care prezintă raportul de
avizare din partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru activități  științifice,  învățământ,
cultură, sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
 Andreea Giurgiu: ”Unitatea de învățământ solicită schimbarea denumirii deoarece
din anul școlar 2023 – 2024 vor funcționa trei grupe de program prelungit și o grupă de
program normal.”
 Marius Filimon: „Supun la vot proiectul.  Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul  a fost votat cu 15 voturi pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,
Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan
Gabriel,  Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Rotar
Corina, Sandu Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”



 S-a adoptat Hotărârea nr.  287/2023

 Marius  Filimon:  ”Dacă  mai  sunt  alte  discuţii?  Dacă  nu  sunt,  declar  şedinţa
închisă.”

Alba Iulia,  14 iulie  2023

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                       p.  SECRETAR general
                        Consilier                                                     Director executiv
                    Marius Filimon                     Georgeta Rânghet

 


